
UPŠR „Pješčana Uvala” 

I ogranak br.2/a 

 

Pješčana Uvala, 28.09.2022. 

 

         ZAPISNIK 

 

   S 4 . SJEDNICE UPŠR „PJEŠČANA UVALA” 

 

   održane 28.09.2022. s početkom u 18:00 sati 

   u društvenom domu, Pješčana Uvala, I ogranak br. 2/a 

 

 

Prisutni: Njavro Matej, Kostrenčić Robert, Modrušan Dragan, Perović Dragan i Peruško Aldo 

 

Opravdano odsutan: Sokolić Nevio 

 

Ostali sudionici: tajnik Edi Čalić, redar Sandri Aldo, N.O. Babović Ljubomir, S.K. Novosel Josip 

i Vuković Danijel 

 

 

     DNEVNI RED 

 

 

1. Otvaranje Sjednice 

 

2. Utvrđivanje kvoruma 

 

3. Usvajanje dnevnog reda 

 

4. Izvještaj redara i tajnika o stanju u lučici tijekom ljetnih mjeseci 

 

5. Rasprava oko kritičnih članova (nedostatak  i neispravnost dokumentacije- 

    nepoštivanje statuta ) 

 

6. Nadolazeći radovi u lučici i na šetnici 

 

7. Razno 

 

 

 

1.  Otvaranje sjednice 

 

Predsjednik udruge pozdravlja članove odbora  i otvara sjednicu. 

 

2.  Utvrđivanje kvoruma 

 

Utvrđuje se da upravni odbor ima većinu prisutnih članova za održavanje sjednice. 

 

3.  Usvajanje dnevnog reda 

 

Peruško Aldo predlaže  da se dopuni dnevni red sa posebnom točkom vezano za plovilo 



vlasništvo Mayerhofer  d.o.o iz Pješčane uvale. Predsjednik Matej Njavro predlaže da se raspravlja 

o plovilu vlasništvo Mayerhofe d.o.o. pod točkom 5.Večina glasova je prihvaćeno da se raspravlja o 

plovilu Mayerhofera d.o.o. pod točkom 5. 

 

 

4. Izvještaj redara  i tajnika o stanju u lučici tijekom ljetnih mjeseci 

 

 

Redar je predao izvještaj o trenutnom stanju na vezovima u lučici na dan 26.09.2022. godine uz 

napomenu: 

 

1. Plovilo - manji gumenjak privezan je blizu veza br.95 bez regist. oznake i nepoznatog vlasnika. 

 

2. Daske platforme su u kritičnom stanju treba što hitnije promijeniti i ofarbati. 

 

3. Kotači pasarele na plutajućem pontonu br.1deformirani i istrošeni. 

 

4. Plovilo - gumenjak PU 3652 koji je cijelo ljeto privezan je od Bugarina. 

 

Tajnik iznosi da su sva veća dugovanja od  članarine plaćena, isto tako Bela Barabas iz Mađarske je 

podmirio sva dugovanja. Još nekoliko članova nisu uplatili članarinu u iznosu od 100,00 kn te iste 

članove treba ponovo opomenuti. 

 

5. Rasprava  oko kritičnih članova  (nedostatak i neispravnost dokumentacije - nepoštivanje 

statuta) 

 

Predsjednik Matej Njavro izvijestio je da je Bela Barabas  iz Mađarske podmirio sva dugovanja 

prema udruzi ali nije još dostavio novu knjižicu plovila na svoje ime već imamo samo staru knjižicu 

plovila na ime Antal Kalamar. Predsjednik predlaže da možemo pričekati do dana sazivanja skupštine 

UPŠR Pješčana uvala da prepiše plovilo na svoje ime. 

 

Peruško Aldo  obrazlaže da tvrtka Mayerhofer d.o.o. vlasništva Diether Franz Mayerhofer iz Austrije 

može imati na vezu  D-47 plovilo koje je registrirano na tvrtku i da je uneseno u knjižici plovila 

oznake PU 8781  namjena za osobne potrebe. Predlaže da Lučka kapetanija razjasni da li je  to 

ispravno. 

 

Perović Dragan iznosi da tvrtka Mayerhofer d.o.o. ne može držati u sportskoj lučici UPŠR Pješčana 

uvala plovilo oznake PU8781, jer se može vidjeti uvidom u podatke upisnika brodova da je tvrtka 

registrirana za slijedeći predmet poslovanja: 

 

- poslovanje nekretninama 

- iznajmljivanje i posredovanje u iznajmljivanju vozila, plovnih objekata 

- iznajmljivanje brodova  i čamaca  s posadom 

- povremeni prijevoz putnika u obalnom pomorskom prometu  i dr. 

 

Iznosi dalje da se na temelju čl.5 statuta UPŠR Pješčana uvala ne može se držati plovilo u lučici  ako 

je vlasnik plovila tvrtka koja  je registrirana za obavljanje privredne djelatnosti. 

 

Predsjednik Matej Njavro predlaže da se uputi zahtjev Lučkoj  kapetaniju u Puli da se očita da li 

tvrtka Mayerhofer d.o.o. može imati plovilo u sportskoj lučici Pješčana uvala. Prijedlog je dat na 

glasanje i jednoglasno je prihvaćen prijedlog da se uputi zahtjev Lučkoj  kapetaniji u Puli. 

 



6. Nadolazeći radovi  u lučici i na šetnici 

 

Predsjednik predlaže da registrirana tvrtka Dondola ili neka druga izvrši kontrolu muringa i sidrenih 

lanaca. Također trebalo bi zamijeniti dotrajale  daske pasarele - podnice na platformi  i 

zatražiti ponudu za izvršenje tih radova zamjene podnica i bojanje istih. 

 

Predlaže se da se Općini Medulin podnese zahtjev da za 2023. godinu predvidi određena financijska 

sredstva za zajedničku sanaciju šetnice UPŠR Pješčana uvala, koju svi građani i 

turisti zajednički koriste. 

 

Gospodin Novosel je pitao što je sa odlukom da se zadnja četri veza na lukobranu prošire kako bi 

se 101 vez anulirao u skladu sa koncesijskim planom. 

Predsjednik odgovara da je razmišljao o tome i da mu se čini da bi na taj način zadnji vez bio u 

previše plitkom moru, te da bi korisnik tog veza bio zakinut. Ujedno bi i vez bio relativno opasan za 

brodicu na njemu. Na ovu informaciju gospodin Novosel nije imao primjedbu. 

 

7.  Razno 

 

Na sjednici nije bilo nikakvih primjedbi niti dodatnih pitanja. 

 

 

Sjednica je završila u 20:30 sati. 

 

                                                                                               Tajnik UPŠR Pješčana Uvala 

                                                                                                             Edi Čalić 


